
ZÁPIS 
o průběhu 18. zasedání Zastupitelstva obce Mašovice konaného dne 

10. 03. 2025 na Obecním úřadě v Mašovicích 
 

Starostka obce zahájila 18. zasedání ZO Mašovice v 18.00 hod. a přivítala všechny přítomné. 

 

Starostka konstatovala, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 

Obecního úřadu Mašovice, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále 

konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

Přítomni: Pelánová Martina, Pfeffer Rostislav, Jeřábek Vojtěch, Šoba Tomáš, Svoboda 

Zdeněk, Radová Hana, Foitová Soňa 

Omluveni: ---             Nepřítomni: ---       
Hosté: viz prezenční listina 

 

Bod č. 1    Technický bod 

Zapisovatelkou byla jmenována paní Soňa Foitová.  

Starostka obce konstatovala, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen 

k nahlédnutí v zasedací místnosti. 

Přítomní byli upozorněni, že zasedání bude nahráváno. 

Starostka podala návrh na ověřovatele zápisu o průběhu 18. zasedání zastupitelstva obce 

a vyzvala zastupitele, aby případně předložili jiný návrh. Navrženi byli: Hana Radová, Zdeněk 

Svoboda, kteří vyslovili s návrhem souhlas. 

Návrh usnesení č. 18/1/2025 

Zastupitelstvo obce Mašovice schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 18. zasedání ZO paní 

Hanu Radovou a pana Zdeňka Svobodu.  

Hlasování č. 1: 6-0-1 

Usnesení č. 18/1/2025 bylo schváleno. 

 

Zastupitel Tomáš Šoba vyslovil přání probrat zápis z minulého zastupitelstva, ke kterému poslal 

námitku. Starostka ho ubezpečila, že se jeho námitka prodiskutuje v bodu č. 17 Různé. Pan T. Šoba 

souhlasil. 

    

Bod č. 2    Program zasedání ZO 

Starostka přednesla návrh programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům zastupitelstva 

a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Diskuse: Pan T. Šoba upozornil, že nedostal všechny podklady k jednomu bodu zasedání ZO 

dle jednacího řádu. Starostka uvedla, že zaslala podklady, které k bodům měla. Dále pan T. Šoba 

žádal zařadit bod a prodiskutovat využití podkroví ZŠ Mašovice. Starostka navrhla zařadit 

uvedené téma do bodu č. 17 – Různé. Pan zastupitel souhlasil. 

Návrh usnesení č. 18/2/2025 

Zastupitelstvo obce Mašovice schvaluje program zasedání ZO. 

1. Technický bod (přivítání, jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu) 

2. Program zasedání ZO 

3. Rozpočtová opatření  

4. Dodatek ke smlouvě o nakládání s komunálními odpady 

5. Dohoda o poskytnutí dotace na projekt rozvoje venkova SFŽP 

6. Smlouva o příspěvku na spolufinancování soc. služeb v ORP Znojmo 

7. Prodej pozemku p. č. st. 358 (odděleno z p. č. 2933/19) 



8. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB č.: ZN-001030093119/001-ZMES 

9. Smlouva o poskytnutí dotace ze SFŽP 

10. Smlouva o zřízení VB č.: ZN – 014330066689/001-GPM 

11. Žádost o souhlas s úpravou vlastnických práv k pozemku 

12. Prodej pozemku p. č. 844/10 a p. č. 1108/6 

13. Nákup části pozemku p. č. 58/5 - trvalý travní porost o výměře 17 m² 

14. Pronájem nemovitosti na p. č. st 242  

15. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB  Č.: ZN-001040026943/001-ZMES 

16. Schválení dokumentů k veřejné zakázce „ Projektová dokumentace – Tělocvična – 

přístavba k ZŠ Mašovice“ 

17. Různé 

18. Závěr 

Hlasování č. 2: 7-0-0 

Usnesení č. 18/2/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 3    Rozpočtová opatření 

Starostka obce předložila ZO provedená rozpočtová opatření č. 1/2025 a 2/2025, která byla řádně 

vyvěšena na úřední desce.  

Diskuse: T. Šoba se dotazoval, zda existuje klíč, dle kterého se rozdělily dary. Starostka vysvětlila, 

jakým způsobem byly dary v hodnotě 50 000 Kč rozděleny, a dále uvedla, že některé spolky využívají 

navíc prostory OÚ a další materiální výhody. T. Šoba upozornil na důkladné dodržování všech 

finančních průtoků účetnictvím obce a jejich kompletní zaúčtování.  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1/2025 a 2/2025. 

 

Bod č. 4    Dodatek ke smlouvě o nakládání s komunálními odpady 

Starostka obce předložila Dodatek o nakládání s komunálními odpady, ve kterém firma FCC 

Znojmo, s.r.o. zvýšila ceny za nakládání s odpady. 

Diskuse: 0 

Návrh usnesení č. 18/3/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek 1/2025 ke Smlouvě o nakládání s komunálními odpady 

č. S00Z100153. 

Hlasování č. 3: 7-0-0 

Usnesení č. 18/3/2025 bylo schváleno. 

 

Bod č. 5    Dohoda o poskytnutí dotace na projekt rozvoje venkova SFŽP 

Starostka obce předložila ZO ke schválení Dohodu o poskytnutí dotace na projekt rozvoje 

venkova SFŽP. Jedná se poskytnutí dotace na nákup mobilního tanečního parketu. Celkové 

náklady na projekt byly 363 000 Kč. Z toho dotace pokryla 80 %, tedy 290 400 Kč, a z obecního 

rozpočtu bylo doplaceno zbývajících 72 600 Kč.  

Diskuse: 0 

Návrh usnesení č. 18/4/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dohodu o poskytnutí dotace na projekt rozvoje venkova v rámci 

Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023 – 2027 „Nákup mobilního 

tanečního parketu“. 

Hlasování č. 4: 7-0-0 

Usnesení č. 18/4/2025 bylo schváleno.  

 

 



Bod č. 6    Smlouva o příspěvku na spolufinancování soc. služeb v ORP Znojmo 

Starostka obce předložila ZO ke schválení smlouvu o příspěvku na spolufinancování soc. služeb 

v síti ORP Znojmo 2025. Jedná se financování terénních sociálních služeb ve výši 35 700 Kč. 

Diskuse: 0  

Návrh usnesení č. 18/5/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sociálních služeb 

v síti ORP Znojmo pro rok 2025 č. 0162/2025 ve výši 35 700,- Kč. 

Hlasování č. 5: 7-0-0 

Usnesení č. 18/5/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 7    Prodej pozemku p. č. st. 358 (odděleno z p. č. 2933/19) 

Starostka obce předložila ZO ke schválení prodej pozemku p. č. st. 358. Jedná se narovnání 

majetkoprávních vztahů mezi paní Zajícovou a obcí. 
Diskuse: 0  

Návrh usnesení č. 18/6/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. st. 358 (odděleno z p. č. 2933/19) v k. ú. 

Mašovice u Znojma, o výměře 27 m2 zastavěná plocha, za 210 Kč/m2, celkem za 5 670,- Kč + 

příslušná sazba DPH, paní Květě Zajícové, nar. 28. 9. 1947, bytem Mašovice 95, 669 02 

Znojmo. 

Hlasování č. 6: 7-0-0 

Usnesení č. 18/6/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 8    Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB č.: ZN-001030093119/001-ZMES 

Starostka obce předložila ZO ke schválení smlouvu s EG.D, a. s. o zřízení věcného břemene 

č. ZN-001030093119/001-ZMES za účelem umístění distribuční soustavy na pozemku 718/60 

a 718/28 kabelové vedení.  

Diskuse: Pan T. Šoba žádal přikládání mapy vedení, která bývá přílohou smlouvy. Paní 

starostka vysvětlila, že pokud je v příloze smlouvy, vždy ji posílá. Omluvila se, pokud se tak 

tentokrát nestalo a dohlédne, aby se mapa zasílala. 

Návrh usnesení č. 18/7/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.: ZN-0010300931119/001-ZMES o smlouvě budoucí 

o zřízení věcného břemene, p. č. 718/28 a p. č. 718/60, stavba „Mašovice – Kacetl: NN přípojka 

kabelová smyčka“. 

Hlasování č. 7: 7-0-0 

Usnesení č. 18/7/2025 bylo schváleno.  

   

Bod č. 9    Smlouva o poskytnutí dotace ze SFŽP 

Starostka obce předložila ZO ke schválení Smlouvu o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR. Tato 

smlouva se uzavírá na základě rozhodnutí ministra životního prostředí o poskytnutí finančních 

prostředků. Fond se zavazuje obci poskytnout dotaci ve výši 4 509 257,63 Kč, která je určena 

na výstavbu veřejných WC. 

Diskuse: Pan T. Šoba se dotazuje na změny v projektu a případně v rozpočtu, které se 

zmiňovaly v zápisu z kontrolního dne. Paní starostka informovala o změnách v souvislosti se 

stavbou – otočení uspořádání stavby, dodatečné náklady se zvažují při instalaci vytápění, aby 

se zabránilo zamrznutí vodovodu. Byla provedena i příprava pro kamerový systém pro případ, 

že by bylo nutné jej dodatečně pořídit. Místostarosta R. Pfeffer uvedl, že mimo výstavby 

veřejných WC byla do pergoly přivedena elektrická instalace. 

 

 



Návrh usnesení č. 18/8/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č. 1230800052 o poskytnutí podpory ze Státního fondu 

životního prostředí ČR na akci Obec Mašovice – výstavba veřejných WC a pověřuje starostku 

k podpisu smlouvy. 

Hlasování č. 8: 7-0-0 

Usnesení č. 18/8/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 10    Smlouva o zřízení VB č.: ZN – 014330066689/001-GPM  

Starostka obce předložila ZO ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

014330066689/001-GPM za účelem umístění a provozování distribuční soustavy na pozemku 

p. č. 1011, 1108/1, 1113, 1114,  55/1, 612/9 v k. ú. Mašovice u Znojma. 

Diskuse: 0  

Návrh usnesení č. 18/9/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: 

ZN- 014330066689/001-GPM na pozemku p. č. 1011, 1108/1, 1113, 1114,  55/1, 612/9 v k. ú 

Mašovice u Znojma, „Mašovice – Hrda: NN přip. rozš. DS“. 

Hlasování č. 9: 7-0-0 

Usnesení č. 18/9/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 11    Žádost o souhlas s úpravou vlastnických práv k pozemku  

Starostka obce předložila ZO ke schválení žádost sl. Kristýny Kořenské o souhlas s úpravou 

vlastnických práv k pozemku p. č. 790/51, 1039/7 a 803/9. Důvodem žádosti je zajištění 

financování zamýšlené stavby. 

Diskuse: T. Šoba upozornil, že formulace ceny při předkupním právu v darovací smlouvě mezi 

Kořenskými se liší od znění v kupní smlouvě s obcí. Pan P. K. darovací smlouvu nechá 

zkontrolovat.  

Návrh usnesení č. 18/10/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje nevyužití předkupního práva k bezúplatnému převodu 

spoluvlastnického podílu id. ½ pozemku parc. č. 790/51, parc. č. 1039/7 a parc. č. 803/9, 

zapsaných v katastru nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, KP Znojmo na 

LV č. 617 pro k. ú. Mašovice u Znojma, žadatelky Ing. Kristýny Kořenské ve prospěch nabytí 

do SJM rodičům Lence Kořenské a Mgr. Pavlu Kořenskému a uděluje souhlas s darovací 

smlouvou ze dne 10. 3. 2025, obsahující závazek nabyvatelů vstoupit vedle vlastníka těchto 

pozemků do veškerých závazkových vztahů z kupní smlouvy ze dne 4. 11. 2024.  

Hlasování č. 10: 7-0-0 

Usnesení č. 18/10/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 12    Prodej pozemku p. č. 844/10 a p. č. 1108/6 

Starostka obce předložila ZO ke schválení prodej pozemku p. č. 844/10 odděleno geometrickým 

plánem z p. č. 844/2 o výměře 117 m2 ostatní plocha a p. č. 1108/6 o výměře 16 m2 ostatní 

plocha za cenu 210 Kč/m2 + příslušná sazba DPH, panu Karlu Pelechovi. 

Diskuse: Pan V. Jeřábek uvedl, že s prodejem nesouhlasí, protože na pozemku 844/10 se 

nacházela původně struha, která by mohla v budoucnu sloužit k odvodu a zadržení vody, také 

se jedná potenciálně o část stavebního pozemku, popř. k technické infrastruktuře. Pokud by 

mělo dojít k prodeji tohoto pozemku, pak navrhuje, aby pan K. Pelech prodal obci dříve 

zmiňovaný pozemek sloužící jako komunikace/cesta. Pan K. P. informoval, že struha byla až 

u silnice, je dávno zasypaná a zůstane obci. Cestu prodat neuvažuje. Zároveň se ptal, kolik se 

prodalo pozemků v obci občanům a kolik z nich muselo nabídnout nějakou alternativu obci. 

V. Jeřábek odpověděl, že o jinou alternativu obec neměla zájem. T. Šoba prezentoval názor, že 



se mu nezdá spravedlivé, že pan Pelech na oplátku obci neprodá cestu, kterou užívají všichni. 

Zdá se mu jako chyba, když obec nevykoupí cesty a upozornil, že se to bude v budoucnu 

v souvislosti s územním plánem řešit. 

Návrh usnesení č. 18/11/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. 844/10 odděleno geometrickým plánem 

z p. č. 844/2 o výměře 117 m2 ostatní plocha (neplodná půda) a p. č. 1108/6 o výměře 16 m2 

ostatní plocha (jiná plocha) v k. ú. Mašovice u Znojma za cenu 210 Kč/m2 + příslušná sazba 

DPH,, panu Karlu Pelechovi nar. 12. 11. 1958, bytem Mašovice 35. 

Hlasování č. 11: 4-2-1 

Usnesení č. 18/11/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 13    Nákup části pozemku p. č. 58/5 - trvalý travní porost o výměře 17 m² 

Starostka obce předložila ZO ke schválení návrh na odkup pozemku p. č. 58/5 v k. ú. Mašovice 

u Znojma o výměře 17 m2  - trvalý travní porost za cenu 210 Kč/m2 za účelem narovnání 

majetkoprávních vztahů. 

Diskuse: 0  

Návrh usnesení č. 18/12/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemku  p. č. 58/5 - trvalý travní porost o výměře 17 m2 

v k. ú. Mašovice u Znojma za cenu 210 Kč/m2  celkem 3 570 Kč/m2  panu Karlu Pelechovi, nar. 

12. 11. 1958, bytem Mašovice 35. 

Hlasování č. 12: 7-0-0 

Usnesení č. 18/12/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 14    Pronájem nemovitosti na p. č. st 242 

Starostka obce předložila ZO návrh na schválení pronájmu nemovitosti p. č. st. 242, na kterém 

se nachází malá věž na střelnici, za 200 Kč měsíčně na dobu neurčitou. Žádost o pronájem podal 

pan R. Čapoun za účelem zřízení skladu. Záměr byl řádně vyvěšen na úřední desce.  

Diskuse: V. Jeřábek se dotazuje na zamýšlené investice a opravy. Pan R. Čapoun upřesňuje, že 

plánuje objekt zejména zajistit (výplně stavebních otvorů - okna, dveře), dále zrekonstruovat 

schodiště a objekt dále udržovat. Proběhla diskuse - ošetření smlouvy v souvislosti se 

zůstatkovou cenou technického zhodnocení majetku, délka smlouvy, garance pro žadatele, 

výpovědní lhůta. Zastupitelé nemají námitek k dlouhodobému pronájmu, pro informaci jim 

bude zaslán návrh smlouvy před podpisem, další postup je ponechán v kompetenci starostky.    

Zastupitelstvo obce bere na vědomí pronájem nemovitosti na p. č. st. 242. 

 

Bod č. 15    Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB  Č.: ZN-001040026943/001-ZMES 

Starostka obce předložila ZO ke schválení smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení VB na 

pozemku par. č. 733 v k. ú. Mašovice u Znojma účelem umístění distribuční soustavy, stavba 

„Mašovice – Smrčková: NN obnova DS. 

Diskuse: 0  

Návrh usnesení č. 18/13/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.: ZN-001040026943/001-ZMES o smlouvě budoucí 

o zřízení věcného břemene „Mašovice – Smrčková: NN obnova DS“. 

Hlasování č. 13: 7-0-0 

Usnesení č. 18/13/2025 bylo schváleno.  

 

 

 



Bod č. 16    Schválení dokumentů k veřejné zakázce „Projektová dokumentace –  

       Tělocvična – přístavba k ZŠ Mašovice“ 

Starostka obce předložila ZO ke schválení návrh seznamu účastníků, které bude obec oslovovat 

k vypracování projektové dokumentace na akci tělocvična – přístavba k ZŠ Mašovice 

a stanovení komise pro otevírání a hodnocení nabídek. Navrhuje paní Soňu Foitovou, pana 

Zdeňka Svobodu a paní Hanu Radovou. 

Diskuse: Z. Svoboda navrhl širokou diskusi nebo referendum, a možnost oslovit okolní obce 

s žádostí o finanční příspěvek, aby obec Mašovice zvládla financovat výstavbu tělocvičny. 

Starostka upřesnila, že v této fázi se jedná pouze o výběr projektanta. Po jeho výběru se 

uskuteční setkání zastupitelů, školních pracovníků a projektanta, aby se upřesnily možnosti, 

priority a finální podoba tělocvičny. Předpokládá se odchylka od původní studie. T. Šoba se 

zeptal, jak mohou projektanti stanovit cenu, když ještě není jasné, jaká tělocvična se bude 

stavět. Navrhl také rozšíření seznamu oslovených firem o Atelier GNS s.r.o., Originální 

regionální architektura s.r.o., ZNOJMOPROJEKT Ing. arch. Radomír KAMAN, s.r.o. Dále 

zmínil, že by volil jiný postup a do výběrových kritérií zahrnul i kvalitu projektu. Místostarosta 

upozornil, že je nutné konzultovat představy o tělocvičně přímo s projektantem, protože se 

mohou lišit od reálných možností provedení. Starostka uvedla, že oslovené firmy budou 

cenovou nabídku tvořit na základě již zpracované studie, přičemž v zadání je uvedeno, že 

projekt nebude realizován v původním rozsahu. Ředitelka ZŠ znovu zdůraznila nutnost 

tělocvičny a připomněla, že při tvorbě původní studie se počítalo s 80% dotací. Místostarosta 

dodal, že vedení obce se školou spolupracuje a dočasně poskytlo využívání sálu na obecním 

úřadě pro hodiny tělesné výchovy, aby bylo možné školní prostory využívat pro výuku. 

Diskutovalo se také o velikosti a využití tělocvičny a o formulaci bodu č. 2 ve Výzvě k podání 

nabídky – předmětu zakázky ve výběrovém řízení. Dále byla řešena data k doplnění seznamu 

účastníků zastupiteli. 

Návrh usnesení č. 18/14/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje seznam účastníků k oslovení podání nabídky 1. PP Ateliér s.r.o., 

2. STABO MB s.r.o., 3. Ing. Roman Zvěřina + doplnění seznamu účastníků od zastupitelů do 

17. 03. 2025, zadávací dokumentaci a komisi pro otevírání a hodnocení nabídek pro veřejnou 

zakázku na služby s názvem – „Projektová dokumentace – Tělocvična – přístavba k ZŠ 

Mašovice“. Komise – Soňa Foitová, Hana Radová, Zdeněk Svoboda. 

Hlasování č. 14: 6-0-1 

Usnesení č. 18/14/2025 bylo schváleno.  

 

Bod č. 17    Různé 

-   Využívání podkroví Základní školou Mašovice 

T. Šoba navrhuje vypracování projektové dokumentace pro využití podkroví ZŠ v Mašovicích 

jako učeben. 

Ředitelka ZŠ potvrdila, že škola by tyto prostory využila například k rozdělení jazykových 

hodin nebo k vytvoření dalšího oddělení družiny. Místostarosta doplnil, že se chystá 

rekonstrukce elektroinstalace, při které se již počítá s možností jejího prodloužení pro budoucí 

vestavbu podkroví. Starostka uvedla, že před rokem konzultovala možnost přestavby podkroví 

se statikem, který potvrdil, že je realizovatelná. Ředitelka školy dodala, že pokud by v budoucnu 

klesl počet žáků, mohly by být tyto prostory využity například pro mateřskou školu. 

- Letní noc 

T. Šoba se dotazoval na plánování akce Letní noc. 

Místostarosta R. Pfeffer uvedl, že letošní ročník se bude konat na hřišti a aktuálně se řeší délka 

jeho trvání. V plánu je přijetí obecně závazné vyhlášky, která by upravovala noční klid pro 

všechny tři akce v roce. Zúčastnění hosté (občané) se v diskusi shodli, že samotné akce jim 



nevadí, ale problémem jsou hluční návštěvníci, zejména po jejich ukončení. Místostarosta 

zmínil, že již existuje dohoda, podle níž se po skončení akce přestává čepovat a prodávat 

alkohol. Tím by se mohlo omezit setrvávání návštěvníků a rušení nočního klidu v obci. Paní 

D. F. označila Letní noc za velmi úspěšnou a navrhla prodloužit její trvání do 1:00 nebo 2:00 

hodin, stejně jako u dalších dvou obecních akcí. Paní E. V. upozornila, že větší problém než 

obecní akce nyní představují soukromé akce pořádané v obecním sále. Následovala krátká 

diskuse o pořádání akcí na hřišti. 

- Zápis z minulého zasedání ZO 

T. Šoba vznesl námitku k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva. 

1. Nesouhlasil s formulací „…si mylně vyložil…“, která se v zápisu objevila.  

S. Foitová vysvětlila, že v zápisu tato formulace vyjadřuje její názor, který na jednání 

zastupitelstva zazněl, a proto je zápis v pořádku. 

2. Dále namítal, že v zápisu chybí údajné tvrzení S. Foitové o tom, že si pan M. Březovský 

chtěl „postavit pomníček“ v souvislosti s tělocvičnou. 

S. Foitová však uvedla, že takový výrok nepronesla a podobné obraty ani nepoužívá. 

Připomněla, že zápis není doslovným přepisem jednání, ale pokud by k němu měl někdo 

věcné připomínky, ráda je zapracuje. V tomto případě však nebylo co upravovat, protože ani 

po přehrání záznamu nebylo možné takové tvrzení doložit. 

Pan M. Březovský se ohradil vůči tvrzení zastupitele T. Šoby, protože mu přisuzuje slova 

v pozměněné formě, což mění jejich význam oproti původnímu znění. 

- Žádost o pronájem 

Byla podána žádost o pronájem obecního pozemku pro pastvu, a proto bude zveřejněn záměr 

pronájmu. Následovala krátká diskuse o údržbě dané lokality.  

- Odvolání velitele JSDH 

T. Šoba vyjádřil nesouhlas s odvoláním P. Hrdy z funkce velitele. Starostka uvedla, že k tomuto 

kroku měla dlouhodobé důvody i odpovídající kompetence. Novým velitelem jednotky byl 

jmenován J. Peřinka, přičemž spolupráce zatím probíhá velmi dobře. Pan P. H. upřesnil, že se 

již vyjádřil do zpravodaje, který teprve vyjde. Následovala diskuse a výměna názorů.  

 

Bod č. 18    Závěr 

Starostka poděkovala za účast, náměty a diskusi. 

 

 

Starostka ukončila po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva obce 

Mašovice ve 20:10 hod. 

 

 

 

V Mašovicích dne 10. 03. 2025 

 

Zapsala: Mgr. Soňa Foitová            

 

Starostka:  Martina Pelánová 

 

Ověřovatelé zápisu:  Hana Radová   

              

Zdeněk Svoboda 

 

 



V Ý P I S   U S N E S E N Í 
z 18. zasedání Zastupitelstva obce Mašovice, 

konaného dne 10. 03. 2025 na Obecním úřadě v Mašovicích 
 

 

 

Usnesení č. 18/1/2025 

Zastupitelstvo obce Mašovice schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 18. zasedání ZO paní 

Hanu Radovou a pana Zdeňka Svobodu.  

 

Usnesení č. 18/2/2025 

Zastupitelstvo obce Mašovice schvaluje program zasedání ZO. 

 

Usnesení č. 18/3/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek 1/2025 ke Smlouvě o nakládání s komunálními odpady 

č. S00Z100153. 

 

Usnesení č. 18/4/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dohodu o poskytnutí dotace na projekt rozvoje venkova v rámci 

Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023 – 2027 „Nákup mobilního 

tanečního parketu“. 

 

Usnesení č. 18/5/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sociálních služeb 

v síti ORP Znojmo pro rok 2025 č. 0162/2025 ve výši 35 700,- Kč. 

 

Usnesení č. 18/6/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. st. 358 (odděleno z p. č. 2933/19) v k. ú. 

Mašovice u Znojma, o výměře 27 m2 zastavěná plocha, za 210 Kč/m2, celkem za 5 670,- Kč + 

příslušná sazba DPH, paní Květě Zajícové, nar. 28. 9. 1947, bytem Mašovice 95, 669 02 

Znojmo. 

 

Usnesení č. 18/7/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.: ZN-0010300931119/001-ZMES o smlouvě budoucí 

o zřízení věcného břemene, p. č. 718/28 a p. č. 718/60, stavba „Mašovice – Kacetl: NN přípojka 

kabelová smyčka“. 

 

Usnesení č. 18/8/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č. 1230800052 o poskytnutí podpory ze Státního fondu 

životního prostředí ČR na akci Obec Mašovice – výstavba veřejných WC a pověřuje starostku 

k podpisu smlouvy. 

 

Usnesení č. 18/9/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: 

ZN- 014330066689/001-GPM na pozemku p. č. 1011, 1108/1, 1113, 1114,  55/1, 612/9 v k. ú 

Mašovice u Znojma, „Mašovice – Hrda: NN přip. rozš. DS“. 

 

 

 



Usnesení č. 18/10/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje nevyužití předkupního práva k bezúplatnému převodu 

spoluvlastnického podílu id. ½ pozemku parc. č. 790/51, parc. č. 1039/7 a parc. č. 803/9, 

zapsaných v katastru nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, KP Znojmo na 

LV č. 617 pro k. ú. Mašovice u Znojma, žadatelky Ing. Kristýny Kořenské ve prospěch nabytí 

do SJM rodičům Lence Kořenské a Mgr. Pavlu Kořenskému a uděluje souhlas s darovací 

smlouvou ze dne 10. 3. 2025, obsahující závazek nabyvatelů vstoupit vedle vlastníka těchto 

pozemků do veškerých závazkových vztahů z kupní smlouvy ze dne 4. 11. 2024.  

 

Usnesení č. 18/11/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. 844/10 odděleno geometrickým plánem 

z p. č. 844/2 o výměře 117 m2 ostatní plocha (neplodná půda) a p. č. 1108/6 o výměře 16 m2 

ostatní plocha (jiná plocha) v k. ú. Mašovice u Znojma za cenu 210 Kč/m2 + příslušná sazba 

DPH,, panu Karlu Pelechovi nar. 12. 11. 1958, bytem Mašovice 35. 

 

Usnesení č. 18/12/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemku  p. č. 58/5 - trvalý travní porost o výměře 17 m2 

v k. ú. Mašovice u Znojma za cenu 210 Kč/m2  celkem 3 570 Kč/m2  panu Karlu Pelechovi, nar. 

12. 11. 1958, bytem Mašovice 35. 

 

Usnesení č. 18/13/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.: ZN-001040026943/001-ZMES o smlouvě budoucí 

o zřízení věcného břemene „Mašovice – Smrčková: NN obnova DS“. 

 

Usnesení č. 18/14/2025 

Zastupitelstvo obce schvaluje seznam účastníků k oslovení podání nabídky 1. PP Ateliér s.r.o., 

2. STABO MB s.r.o., 3. Ing. Roman Zvěřina + doplnění seznamu účastníků od zastupitelů do 

17. 03. 2025, zadávací dokumentaci a komisi pro otevírání a hodnocení nabídek pro veřejnou 

zakázku na služby s názvem – „Projektová dokumentace – Tělocvična – přístavba k ZŠ 

Mašovice“. Komise – Soňa Foitová, Hana Radová, Zdeněk Svoboda. 

 

 

 

 

V Mašovicích dne 10. 03. 2025 

 

 

Starostka:  Martina Pelánová 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Hana Radová   

              

Zdeněk Svoboda 

 

 

 

 


